
ZAPISNIK 

 

14.  redne  seje UO KZS,  ki  je bila  v  sredo,  17.  februarja  2016  s pričetkom ob  18:00 uri  v 

prostorih KZS, zapoge 3d, Vodice. 

Prisotni:  Egon Dolenc, Rajko  Pučnik, Miran Marš,  Katja  Skulj,  Jože Velikonja,  Samo  Lubej,  

Dragan Zemljič, Jožica Janežič, Mirja Lapanja, Andraž Opeka. 

Opravičeni: Branislav Rajić. 

Vabljen: Angel Vidmar (predsednik NO) 

Zapisnikar: Lidija Okleščen 

Začetek seje: ob 18:00 uri 

Zaključek seje: ob 21:00 uri 

 

Predlagani dnevni red: 

1.  Potrditev dnevnega reda; 

2.  Potrditev korespondenčnih sklepov K1‐JAN/2016, K1‐FEB/2016,  

  K2‐ FEB/2016; 

3.  Potrditev zapisnika 13. redne seje UO KZS; 

4.  Razgovor s predsednikom KD Lendava (sklep UO KZS 10/13‐2015) 

5.  Komisija za junior handling – udeležba KZS predstavnika na Crufts 2016; 

6.  ŠKD Alternativa – prošnja za članstvo v KZS; 

7.   Slatinek Igor – predlog za uvedbo disciplinskega postopka zoper ŠKD  

  Celeia; 

8.   Slovenski klub za terierje – zapisnik VK; 

9.   Potrditev kinoloških prireditev za leto 2017 in 2018; 

10.   Statut KZS; 

11.  Sklic redne skupščine KZS; 

12.   Razno 

 

Ad 1) Potrditev dnevnega reda 

Ker je predlagana vsebina pod točko 3. bila vsebina korespondenčnega sklepa K2‐FEB/2016, 

se točka 3. potrditev zapisnika 13. redne seje briše. 

Sklep UO KZS 1/14‐2016: predlog dnevnega reda s pripombo se potrdi. 

Za/Proti: 10/0 

 

Ad 2) Potrditev korespondenčnih sklepov: 

Sklep UO KZS 2/4‐2016: UO KZS potrdi korespondenčne sklepe K1‐JAN/2016, K1‐JAN/2016, 

K2‐JAN/2016 

Za/Proti: 10/0  

Ad 4) Razgovor s predsednikom KD Lendava (sklep UO KZS 10/13‐2015)  

Predsednik  KD  Lendava  je  na  KZS  poslal  obvestilo,  da  se  zaradi  drugih  obveznosti  ne  bo 

udeležil današnje seje UO.  



Sklep UO KZS 3/14‐2016: Ker  se  vabilo na  razgovor nanaša na  zadevo CACIB  Lendava,  se 

predsednika  KD  Lendava  ponovno  povabi  na  naslednjo  sejo  UO.  Do  takrat  se  preloži 

odločanje o razstavi CACIB Lendava 2018. 

Za/Proti: 10/0 

 

Ad 5) Komisija za Junior Handling – udeležba KZS predstavnika na Crufts 2016 

Komisija za Junior Handling je za skupnega, pokalnega tekmovalca v Junior Handlingu za leto 

2015 potrdila Matjaž Korošca, ki si  je z osvojenim nazivom pridobil pravico za udeležbo na 

tekmovanju  v  Junior  Handlingu  na  Cruftsu  2016.  Komisija  za  Junior  Handling  je  na  UO 

naslovila prošnja za donacijska sredstva v višini 500 €, s katerimi bi mladi tekmovalec delno 

pokril stroške potovanja in bivanja v času tekmovanja na Cruftsu v Birminghamu. 

Sklep UO KZS 4/14‐2016: Prošnji komisije za  Junior Handling se ugodi. Odobri se  izdajo 40 

izvodov  knjige  »kraševec«,  namenjeno  za  darila    udeležencem  tekmovanj  v  JH  iz  ostalih 

držav. 

Za/Proti: 10/0 

 

Ad 6) ŠKD Alternativa – prošnja za članstvo v KZS 

Novoustanovljeno  športno  kinološko  društvo  Alternativa  je  na  UO    naslovilo  prošnjo  za 

včlanitev v KZS in prošnjo za zmanjšanje članarine v enkratnem znesku. 

Sklep  UO  KZS  5/14‐2016:  UO  KZS  nima  pristojnosti  zmanjševati  članarino  in  višino 

pristopnine,  saj  je  le  ta  v  pristojnosti  skupščine  KZS.  Statut  ŠKD  Alternativa  se  pošlje  v 

predogled  Statutarni  komisiji,  društvu  pa  se  po  plačilu  redne  letne  članarine  omogoči 

plačevanje pristopnine v 4‐ih obrokih, ki morajo biti poravnani do konca leta 2016. 

Za/Proti: 10/0 

 

Ad 7) Igor Slatinek – predlog za uvedbo disciplinskega postopka zoper ŠKD Celeia 

Igor Slatinek je na UO naslovil predlog za uvedbo disciplinskega postopka zoper ŠKD Celeia. 

Sklep UO KZS 6/14‐2016: UO ugotavlja, da predlog Igor Slatinka nima pravne podlage, saj v 

skladu  z  Disciplinskim  pravilnikom  KZS,  predloge  in  pobude  za  uvedbe  disciplinskega 

postopka ne morejo podati fizične osebe. 

Za/Proti: 10/0 

 

Ad 8) Slovenski klub za terierje – zapisnik VK  

VK   za terierje  je na UO posredovala zapisnik svoje redne seje z naslednjo prošnjo oziroma 

sklepi,  ki  se nanašajo na  vpisovanje  rezultatov  v  rodovnik, podaljšanje objave predvidenih 

legel na spletni strani KZS, odstranitev stare verzije elektronskega naslova (info@kinoloska‐

zveza.si)  ter  prošnja  za  letno  poročilo  rodovne  knjige  za  pooblaščeno  VK,  skupaj  z  imeni 

staršev in mladičev. 

K  zapisniku  VK  za  terierje  je  Mirja  Lapanja  podala  naslednjo  pripombo:  ne  zdi  se  ji 

sprejemljivo, da si VK jemlje pravico določanja, katere zdravstvene izvide naj bi se vpisovalo v 

rodovnike. VK bi morala vzpodbujati vzreditelje, da bi opravljali zdravstvene teste, le ti pa bi 



se vpisovali v rodovnike, saj le tako bi bila zagotovljena zdravstvena zgodovina staršev. Prosi, 

da se udeleži naslednje seje KSV, na kateri se bo razpravljal zapisnik VK za terierje. 

Sklep  UO  KZS  7/14‐2016:  Mirja  Lapanja  se  udeleži  naslednje  redne  seje  KSV  v  zvezi  z 

zapisnikom VK za terierje na temo vpisovanje rezultatov zdravstvenih testov v rodovnike. 

Za/Proti: 10/0 

Pisarna KZS bo s programerji spletne strani uredila, da se bodo predvidena legla objavljala za 

obdobje 3 mesece.  

KZS že cca 5 let ne uporablja elektronskega naslova info@kinoloska‐zveza.si, očitno ga imajo 

uporabniki  shranjenega  s  svojih  elektronskih  bazah.  Programer  KZS  bo  problem  poskušal 

rešiti z nastavitvijo, da pošiljatelj prejme obvestilo, da je naslov neveljaven. 

Rodovna knjiga bo z letnim poročilom rodovne knjige poslala želene podatke. 

 

Ad 9) Potrditev načrta kinoloških prireditev za leto 2017 in 2018 

Komisija za prireditve je pripravila seznam prijavljenih prireditev za leto 2017 in 2018 ter ga 

posredovala UO v potrditev: 

Sklep UO KZS 8/14‐2016: UO potrdi načrt kinoloških prireditev za leto  2017 in 2018 z izjemo 

CACIB Lendava 2018 v skladu s sprejetim sklepom UO KZS 3/14‐2016. 

Za/Vzdržan/Proti: 9/1/0 

 

Ad 10) Statut KZS 

Po dolgotrajnih postopkih  je UO prejel predlog osnutka  statuta KZS  in pobudo  Statutarne 

komisije  za obravnavo predloga  statuta na  javni  tribuni. Nadzorni odbor KZS ugotavlja, da  

sklic  javne tribune ni v skladu z veljavnim statutom KZS, strinja pa se s ponovno 30 dnevno 

obravnavo.  

KZS  v  zvezi  s  potrjevanjem  in  obravnavo  statuta  je  UO  sprejme  naslednji  sklep,  ki  se 

posreduje Statutarni komisiji: 

Sklep UO KZS 9/14‐2016: Upravni odbora KZS s pobudo Statutarne komisije ne soglaša, ker 

ni v skladu z veljavnim statutom KZS. Upravni odbor je obravnaval predlog statuta o katerem 

naj se statutarna komisija opredeli v roku 7 dni. V skladu s 104. členom statuta KZS Upravni 

odbor pošlje  v drugo  javno  razpravo osnutek  statuta,  ki  se  je pripravil na osnovi podanih 

pripomb  članic KZS na podlagi opravljene prve  javne  razprave. V  skladu  s 104.  členom, 5. 

točko statuta KZS, pozove članice, da v času javne razprave, ki bo v skladu s 104. členom, 3. 

točko statuta KZS trajala 30 dni, podajo pisne amandmaje zgolj na tiste člene, na katere so 

Statutarni komisiji posredovale svoje pripombe ali predlagale spremembe. Predlog statuta in 

amandmaji bodo posredovani skupščini v razpravo in sprejem.  

Za/Proti: 10/0 

 

 

 

 

 



Ad 11) Sklic redne skupščine 

UO  ugotavlja,  da  bo  v  skladu  z  roki  predpisanimi  v  statutu  KZS,  redna  skupščina  sklicana 

predvidoma v sredini meseca maja. Natančen datum se bo določil po prejemu amandmajev 

na predlog statuta s strani članic KZS.   

 

Ad 12) Razno  

a) Sodna poravnava KZS ‐ Vladimir Pfeifer. 

Predsednik UO KZS Egon Dolenc poroča o postopku pogajanj  v  sklopu  sodne poravnave  s 

sodnikom Vladimirjem Pfeiferjem. Dosežen in sprejet je bil dogovor o sodni poravnavi, da 

tožena  stranka KZS  se  tožniku Vladimirju Pfeiferju opravičuje  za  sklep UO KZS 4/2,  sprejet 

pod vodstvom takratnega predsednika mag. Blaža Kavčiča, ki je bil sprejet dne 23.4.2013, da 

se tožena stranka KZS zavezuje, da bo objavila opravičilo v reviji Kinolog in Lovec najkasneje v 

roku 60 dni po sklenjeni sodni poravnavi, ter da vsaka stranka krije svoje stroške postopka. 

Razen  obveznosti  iz  te  poravnave  stranki  druga  od  druge  nimata  nobenega  zahtevka  več 

oziroma se morebitnim zahtevkom odpovedujeta. 

Člani UO KZS,  kot  tudi predsednik NO KZS  so  izrazili  zadovoljstvo  s  tako uspešnim  izidom 

poravnave. 

Sklep  UO  KZS  10/4‐2016:  UO  KZS  potrdi  sodno  poravnavo  z  Vladimirjem  Aleksandrom 

Pfeiferjem. 

Za/proti: 10/0 

 

 b) Honorar lektorja in odgovornega urednika revije Kinolog 

Nova  odgovorna  urednica  revije  Kinolog  je  na  osnovi  količine  in  obsega  dela  lektorja  in 

odgovorne urednice na UO KZS naslovila prošnjo za odobritev honorarja v višini 400 EUR. 

Prošnji je priložila cenik društva lektorjev iz katerega izhaja, da je predlagana cena honorarja 

cca pol cenejša kot  je določena po njihovem ceniku. V ceni honorarja pa bi bilo zajeto tudi 

delo odgovorne urednice. Predsednik UO obrazloži, da se zadnjih nekaj let delo pri Kinologu 

ni plačevalo, to je tudi eden od glavnih razlogov, da Kinolog ne dobi bolj stalnega urednika. 

Sklep UO  KZS  11/4‐2016: UO  KZS  odobri  honorar  za  lektoriranje  in  za  delo  odgovornega 

urednika  revije Kinolog v višini 400 €. V  ceni  so  zajeti  tudi  stroški prihoda na KZS. Z novo 

urednico se podpiše medsebojna pogodba do 31.8.2016. 

ZA/PROTI   10/0 

 

c) Lorna Resman – vrnitev kotizacije za izpit  

Lorna Resman je na UO naslovila zahtevek za vrnitev kotizacije za opravljanje izpita, katerega 

ni mogla opravljati. Komisija za izobraževanje je podala poročilo, da je bil razlog za zavrnitev 

opravljanja izpita ne izpolnitev pogojev, med drugim se je na izpit prijavila že po eno letnem 

stažu, pravilnik PSD zahteva minimalno dve letno stažiranje. 

Sklep UO KZS 12/14‐2016: UO odobri vrnitev kotizacije za izpit, Komisijo za izobraževanje pa 

opozori, da v bodoče v razpisu dodajo naslednjo obvestilo: »kotizacija za opravljanje izpita se 



prijavljenim  kandidatom  ne  vrne,  če  vložijo  nepopolno  vlogo  ali  vlogo  v  nasprotju  s 

Pravilnikom o izobraževanju«. 

Za: 7 

Vzdržan: 1 

Proti: 2 

 

d) KD Ptuj – prijava prireditve in vloga za donacijska sredstva 

KD Ptuj je na opozorilo Komisije za prireditve posredovalo prijavo za organizacijo svetovnega 

prvenstva v sledenju na Ptuju  ter prošnjo za donacijska sredstva za pomoč pri organizacije 

prvenstva. 

Sklep UO  KZS  13/14‐2016: UO  je  seznanjen,  da  je  Komisija  za  prireditve  potrdila  prijavo 

organizacije  svetovnega  prvenstva  v  sledenju.  Glede  prošnje  za  donacijska  sredstva  UO 

prošnji trenutno ne more ugoditi, ker se zadeva nanaša na finančni član za leto 2017. KD Ptuj 

se pozove, da ponovno pošljejo vlogo v  letu 2017,  skupaj  s  finančnim planom  svetovnega 

prvenstva. 

Za/Proti: 10/0 

 

e) Cenik Gospodarsko finančne komisije 

Gospodarska finančna komisija je pripravila predlog cenika za leto 2016.  

Sklep UO KZS 14/4‐2016: 

UO je obravnaval in odločal o  posamezni finančnih postavkah: 

Osebna knjižica psa – predlog 2,80 €, Za/Vzdržan: 9/1 

Ocena zunanjosti in dela lovskih psov – predlog s 40 € na 50 €, Za/Proti: 0/10 

Plačilo sodniku za vsako položeno krvno sled – predlog 25 €: Za/Proti: 0/10 

Kinolog za člane članic KZS – predlog 25 e: Za/Proti: 10/0 

Potrditev prvaštva za člane članic KZS – predlog brezplačno: Za/Proti: 10/0 

Potrditev prvaštva za tujce – predlog 35 €: Za/Proti: 0/10 

Komisija za prireditve, taksa za vsako spremembo že potrjenega načrta kinoloških prireditev 

– predlog: 15 € za vsako spremembo: Za/Proti: 10/0 

 

f) Informacija o finančnem nadzoru na KZS  

Predsednik UO Egon Dolenc  je  seznanil  člane UO, da  se  je  s 26.  januarjem pričel  finančni 

nadzor na KZS  in KZS d.o.o. s strani FURS‐a. FURS bo opravil finančni nadzor za obdobje od 

leta 2010 do februarja 2015. Natančne posledice finančnega nadzora še niso znane, znano pa 

je revizorjevo poročilo, ki je bilo članicam že poslano, da takratno vodstvo KZS  v preteklem 

obdobju ni delovalo v skladu z veljavnimi predpisi.    

Sklep UO KZS 15/4‐2016: UO KZS se je seznanil z obvestilom predsednika KZS. 

 

 

 

 



g) Komisija otrok in pes – finančna sredstva 

Komisija otrok  in pes  je za  leto 2016 pripravila  finančni plan v znesku 1.650 euro z opisom 

pripravljenih  projektov.  Ker  komisija  nima  lastnih  finančnih  sredstev  in  se  ne  ukvarja  s 

pridobitno dejavnostjo, naslavlja na UO prošnjo za odobritev finančnih sredstev. 

Sklep  UO  KZS  16/4‐2016:  UO  odobri  finančna  sredstva  v  višini  1.650  euro  za  delovanje 

komisije otrok in pes.  

Za/Proti: 10/0 

 

h) Vzrejna komisija za prinašalce  in barvarje – pobuda za uvedbo disciplinskega postopka 

zoper Matjaž Roterja 

VK za prinašalce  in barvarje sta na UO naslovile pobudo za uvedbo disciplinskega postopka 

zoper  kinološkega  sodnika Matjaža  Roterja.  Obrazložitev:  revija  Lovec  je  objavila  članek 

avtorja Matjaža  Roterja,  kateri  je  v  članku  grobo  žalil  in  klevetal  člane  VK  za  barvarje  in 

prinašalce, Tomaža Burazerja in predsednika KZS Egona Dolenca. Svoje trditve v članku avtor 

ni podprl z nobenimi dokazi.  

Sklep  UO  KZS  17/4‐2016:    Na  osnovi    25.  Člena  Pravilnika  o  disciplinski  odgovornosti 
predsednik UO KZS pooblasti Andraža Opeko, da po potrebi predlaga uvedbo disciplinskega 
postopka zoper Matjaža Roterja.  
Za/Proti: 10/0 

 

i) Status mednarodnega sodnika Marka Bručana 

UO je zadevo prepustil v obravnavo KzI. Pisarna KZS je zaprosila predsednika FCI komisije za 

reševalne pse (Leif Sundberg) za tolmačenje FCI  pravilnika za sodnike za reševalne pse, ki je 

v svojih pravilih nekoliko nejasen, saj v dveh različnih točkah razlaga pogoje za  imenovanje 

mednarodnega sodnika za reševalne pse.  

Sklep UO  KZS  18/4‐2016: UO  počaka  na  odgovor  KzI  in  uradno  tolmačenje  pravilnika  za 

sodnike  za  reševalne  pse  s  strani  FCI  komisije  za  reševalne  pse  –  razjasnitev  pogojev  za 

pridobitev statusa mednarodni sodnik za reševalne pse. 

Za/Proti: 9/1 

 

j) Komisija za šolanje psov – predlog za uvedbo zaračunavanja takse za duplikate 

Miran Marš je v imenu Komisije za šolanje podal UO predlog za uvedbo zaračunavanje takse 

za duplikate. V komisiji opažajo, da se enormno povečujejo prošnje za  izdajo duplikatov za 

delovne knjižice,  izkaznice vodnika psa  in vodnik  spremljevalca, kar postaja  za volontersko 

delo članov komisije velika obremenitev.  

Sklep UO KZS 19/4‐2015: UO potrdi naslednji predlog Komisije za šolanje, dodatne postavke 

cenika KZS: 

‐ Duplikat delovne knjižice s popravki – 84 € 

‐ Duplikat izkaznice »Vodnik psa spremljevalca ‐15 € 

‐ Ponovna  izdaja  izkaznice  »Vodnik  psa  spremljevalca«  zaradi  ne  vpisa  obstoječe 

številke v program Spletnik – 45 EUR 

Za/Proti: 10/0 



 

k) Odstop Dragana Zemljiča  

Dragan Zemljič je člane UO  seznanil, da želi odstopiti z mesta podpredsednika, na skupščini 

KZS pa  želi odstopiti  tudi  kot  član UO KZS. Obrazloži, da odstopa  izključno  zaradi osebnih 

razlogov. 

Predsednik  UO  Egon  Dolenc  je  zaprosil  člane  –  predstavnike  lovskega  dela  UO,  da    se 

umaknejo v drugo sobo in da na osnovi njihovega dogovora predlagajo kandidata za novega  

podpredsednika. Po vrnitvi  so podali UO predlog, da  se  za novega prvega podpredsednika 

KZS izvoli Jožeta Velikonjo. 

Sklep  UO  KZS  20/4‐2016:  UO  KZS  je  Jožeta  Velikonjo  izvolil  za  novega  prvega 

podpredsednika KZS. 

Za/Vzdržan: 9/1  

 

14. redna seja UO KZS se je zaključila ob 21.15 h. 

 

Zapisala                Predsednik UO KZS 

Lidija Okleščen              Egon Dolenc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


